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Eugenio Bustos arrived in the Ucg Vialley and planted the first Malbec vines which he
il eceived exchange for his finest breed of horse. In 1890, he founded La Celia

this unique terroir. La Celia Rosé, a'balanced wine with avomas of cherry, forest fruits
and white rose. In the mouth, it tastes of delicate mjuberry, plum and che&ryy, z'm/iti%
you to enjoy it at any time. Ldeal with appetisers, white nieat, seafood salads, smoke
salmon, and soft chéeses. Serve at 8°C.
Eugenio Bustos est arrivé dans la vallée AUto oil il a planté le premier pied de Malbec
avait regu en échange de sa meillewre race de cheval, En 1890, il fonde le domaine
de La Celia en honneur de sa fille Celia ; il y produit des vins reflétant ln vraie
expression de ce terroir unique.”La Celia Rosé ést un vin équilibre anx aromes de cerise,
e fruits des bois et de rose blanche. Avec ses saveurs délicates de framboise, de prune et
' cerise, il sera délicienx & tout moment. [déal avec hors-d eeuvire, viandes blanches,
salades de fruits de mer, saumon fumé et fromages & pate molle. Servir &8 °C.
Produced and bottled by/Produit et embouteillé par: Finca La Celia G-72952, Exp.B88992.
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winery to honor his daugher Celia; producing wines which reflect the true expression of

medidas: 85 mm x 100 mm

colores proceso: -

colores Pantone: Pantone Hexachrome Black U . Pantone Oro 871 U

tintas especiales: -

papel: Fasson Estate
troquel: De corte
relieve: NoO

stamping: Folia Cobre Unnivaco G20

barniz/laca: Mate
barniz c/reserva: -
gofrado sectorizado: -
otros: -

comentarios: -

pais: CANADA
cODIGO: SJ000702
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FOLIA COBRE
UNNIVACO G20

HEXACHROME
BLACK

Pantone Oro 871 U



